
Vragen VVD: 
Hieronder onze technische vragen voor de hamerstukken.  

 
Controleprotocol: 

 De fouten in de jaarstukken mogen maximaal 1% zijn en de onzekerheden in de controle 

maximaal 3%. Kan het college aangeven wat het percentage fouten en het percentage 

onzekerheden in de controle bij de jaarstukken van de afgelopen jaren is geweest? Oftewel, 

hoe ver zitten we af van de nieuwe norm? 

 Welke acties gaat het college ondernemen om te voldoen aan de nieuwe normen? 

Antwoord:  

 Verschil met afgelopen jaren is dat we het expliciet laten besluiten. Verder geen verschil, 

want we hanteren al jaren 1% en 3%. Het college gaat dan ook niks anders doen dan 

afgelopen jaren. 

 

Heffingsverordening – Onroerendezaakbelasting 2022 

 Kan het college aangeven hoe het vaststellen van het fictief hoge tarief in dit voorstel en het 

gewijzigde daadwerkelijke tarief in januari gecommuniceerd gaat worden met onze 

inwoners? 

De communicatie met de inwoners over de OZB-tarieven (Voorlopig en definitief) wordt 

verzorgd via de gangbare kanalen, zoals ieder jaar: 

-Officiële bekendmaking in het Gemeenteblad via MijnOverheid.nl 

-Melding in de Het Kontakt dat alle belastingverordeningen zijn vastgesteld in de raad van 7 

december 2022 (en 25 januari 2022) met een verwijzing naar onze website 

-Actualisatie van het overzicht met de belangrijkste tarieven op onze website bij de rubriek 

‘Nieuws’ en bij het onderwerp ‘Belastingen’. 

  
Heffingsverordening – Verblijfsbelasting 2022 

 De coronacrisis kan zowel een negatief als een positief effect hebben op het toerisme in onze 

gemeente. Kan het college aangeven of er een effect zichtbaar is, welk effect is en het 

college dit ook komend jaar verwacht? Mocht op de laatste vraag ‘ja’ worden beantwoord: 

waarom zorgt dit niet voor een verandering in het voorgestelde tarief? 

We laten de toeristenbelasting ieder jaar met 1 cent stijgen. Het college vindt het niet 

verstandig om het tarief aan te passen in verband met uitzonderlijke omstandigheden als de 

coronacrisis. We moeten afwachten of het effect blijvend is. Misschien gaat Nederland 

volgend jaar liever weer in het buitenland recreëren. 

We zien een stijging van de opbrengst toeristenbelasting in de jaren 2019 en 2020. We 

weten daarom niet of alles toe te schrijven is aan de ‘positieve’ effecten van de coronacrisis 

in 2020. In 2019/2020 was ook sprake van uitbreiding van een grote camping. 

Hieronder vindt u een overzicht van de raming en opbrengst toeristenbelasting 



2019 Raming 188.000 Opbrengst 246.000 

2020 Raming 220000 Opbrengst 249.000 

2021 Raming 240.000 Voorlopige 

opbrengst 

174.000 

 

Het jaar 2021 is nog niet afgerond. De aangiften worden pas na afloop van het belastingjaar 

ingediend. We weten dus nog niet welke effecten de coronacrisis heeft gehad op de 

belastingopbrengst voor het huidige jaar. 

Daarnaast ontvangen verblijfbieders aan buitenlandse werknemers voor het eerst in 2021 

ook een aangiftebiljet. 

 

In 2022 onderzoeken we het forfait voor seizoensplaatsen opnieuw. Dat is een goed  

moment om het tarief opnieuw te berekenen en af te stemmen op het nieuwe forfait. Eén en 

ander heeft dan gevolgen voor het belastingjaar 2023. 

 

Heffingsverordening – Leges 2022 

 
 Kan het college aangeven hoe het komt dat de leges voor 2022 ten opzichte van 2021 

nagenoeg gelijk blijven (op enkele kleine wijzingen na) op uitzondering van de leges voor 

bouwactiviteiten boven de € 1.000.000, -? In deze leges voor deze bouwactiviteiten is een 

relatief behoorlijke daling te zien. Kortgezegd: kan het college deze daling verklaren? 

De tarieven voor de bouwleges hoeven dit jaar niet veel te stijgen omdat we volgend jaar 
meer aanvragen verwachten in de categorie duurdere aanvragen. Er worden veel grote 
projecten voorbereid waarvan we verwachten dat de daadwerkelijke aanvraag in 2022 word 
ingediend.  
 
De opbouw van de leges voor omgevingsvergunningen (bouw) is gebaseerd op het feit dat de 
duurdere bouwvergunningen ook deels betalen voor de kleinere bouwvergunningen. 
(Zaagtandtarief – verevening)  
 
Het is de wens van het college om iedere initiatiefnemer de werkelijke kosten van de 
aanvraag te laten betalen. De kosten daar neerleggen waar ze horen.  
Daarom zijn we vorig jaar gestart met het verkleinen van de sprongen per categorie 
bouwsom. We laten de categorieën naar elkaar toegroeien. 
 
Daarnaast zien we een grote toename in de categorie kleinere bouwvergunningen als gevolg 
van de coronacrisis. 
 


